
RADA GMINY
SŁUPIA KONECKA
woj. świętokrzyskie

•

Protokół Nr XIV/2019
z sesji Rady Gmin~. Słupia KaDecka

odbytej w dniu 2ł listopada 2019 roku \\' Sali konferencyjnej UrJ:ędu Gminy
'" Słupi

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Wilk otworzył sesję o godz. 930 i po powitaniu
wszystkich zebranych oś\viadczył, ze zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu
uczestniczy 14 radnych, co wobec llsta\\lOwego składu Rady Gminy \\')'nosząccgo 15 osób,
stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji - lisia obecności
radnych stanowi zaiq,.znik do niniejszego protokołu.
Ponadto w sesji uczestniczyli:

Wójt Gminy

Sekretarz Gminy

Wicedyrektor SP \\' Wólce

Kierownik GOPS

KierO\vnik Ref. Infrastruktury i Rozwoju

Dyrektor DPS "Etola" w Rudzie Pilczyckicj

sołtysi. zgodnie z załączoną listą obecności.

Robert Wieigopolan

Wojciech Owczarek

Krzysztof Koziński

Elżbieta Bańburska

Anna Kołodziejczyk

Iwona Wielgopolan

Ad. pkt 2
Nikt nie wnosił zastrzeżeń odnośnie protokołu Nr XII/20 I z sesji odbytej
19 wrl.eśnia 2019 roku. Rada Gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie przyjęła protokół.

Nikt nic "nosil zastrleżeń odnośnie protokołu Nr XlII/2019 z sesji
18 października 2019 roku. Rada Gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie
protokól.

Ad. pkt 3

odbytej
prLyjęla

W punkcie dotyczącym przyjęcia porządku obrad Wójt •••..nosił o usunięcie pkt 4f
"Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Protilaktyki i
Rozwiąz)wania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2020 rok"

Rada Gminy w obecności 14 radnych przyjęła tę zmianę do porządku obrad.

Rada Gminy jednomyślnie przyjęla następujący porządek obrad po zmianach:

1. Otwarcie sesji. powitanie obecnych i stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Przedstawienie i przyjęcie porl.ądku obrad.

3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:
a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansov •.'ej Gminy Słupia Konecka na łata 2019-2033.
b) dokonania zmian w budżecie gminy na 2019 rok,
d) przystąpienia przystąpienia do opracowania miejscowego płanu zagospodarowania



przestrzennego Gminy Słupia Konecka w części obn;bu ewidenc)jncgo Mnin. Czerwona
Wola i Pijanów
e) uchwalenia rocznego Programu Współpracy Gminy Słupia Konecka z organizacjami
pozarządo\\')'mi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na
rok 2020

t) zmiany uchwal y Nr W8/lI8 Rady Gminy Słupia Konccka w sprawie zat\vierdzenia
Gminnego Programu Profilaktyki i Roz\viązywania Problemów Alkoholowych oraz
Przeciwdziałania Narkomanii na 2019 rok

g) ustalenia szczcgólo\\)'ch zasad ponoszenia odpłatności za pobyt Vt. ośrodkach wsparcia,
mieszkaniach chronionych. schroniskach dla osób bezdomnych oraz schroniskach dla osób
bezdomnych z usługami opiekuńczymi udzielających schronienia osobom tego pozbawionym
w tym osobom bezdomnym. które ostatnie miejsce zameldowania posiadały na tercnie Gminy
Słupia Konecka ,
h) zmiany uchwały Nr XXIV/167I2l3 Rady Gminy Słupia z dnia 28 lutego 2:013 roku \v
sprawie ustałenia Regulaminu określająccgo \vysokość stawek i szczegółowe warunki
przyznawania nauczycielom \"''Ynagrodzenia zasadniczego oraz dodatków: za \vysługę lat.
moty\vacyjnego. funkcyjnego. za warunki pracy oraz ze stosunku pracy, szczegółowy sposób
obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarO\ ••..e i godziny doraźnych zastępstw. a
także wysokość nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego. dodatku wiejskiego oraz
szczegółowe zasady jego przyznawania i \\!ypłaeania w 2013 roku,

i) obniżenia ceny skupu żyta do celów "'')'lTIiarupodatku rolnego na 2020 rok
j) określenia stawek podatku od nieruchomości
k) okreśłenia sta\vek podatku od środków transportowych

5. Informacja Wójta o pracy między sesjami.

6. Interpelacje i zap)1ania radnych.

7. Odpwiedzi na pytania i interpelacje radnych.

8. Sprawy różne

9. Zamknięcie obrad XIV scsji Rady Gminy Słupia Konecka.

Ad. pkt 3a

Projekt uchwały v,' sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Słupia Konecka
na lata 2019-2033 (trdć w załączeniu) prLedslawil Wójt.

Nikt z radnych nie wnosił U\vag do przedstawionego projektu uchwaly wobec czego
Przev.'odniczący Rady Gminy po jego odczytaniu poddał go pod głosowanie.

Rada Gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła uchwałę nr XIV176/2019 w
sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Slupia Konecka n~1lata 2019-
2033, treść której sianowi załącznik do nitliejsze;(o protokołll.
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Ad. pkt 3b

Projekt uchwaly w sprawie dokonania
załączeniu) przcdsta\vil \Vójt~

Zl11lan w budżecie 0mmv na 2019 rok. (trdć we •

Nikt nie wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwaly wobec czego Przewodniczący
Rady Gminy po OdCZ)1aniu projektu uch\vały poddał go pod glosowanie.

Rada Gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła uchwalę Nr XIV177/2019 w
sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na 2019 rok, Ire,H której sIanowi zulqcznik do
pr%kolu.

Ad. pkt 3e

Projekr uchwalY w spraW1C przystąpienia do opracowanIu miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Gminy Słupia Konecka w części obrębu ewidenC)jnego
Mnin. Czerwona Wola i Pijanów (treść \I' załączeniu) przedstawił Sekretarz W. Owczarek.

Nikt z radnych nie wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodniczący Rady Gminy po jego OdCZ)1aniupoddał go pod głosowanie.

Rada Gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie podj<;ła uchwalę Nr XIV178/2019 w
sprawie prLystąpicnia prLystąpienia do opracO\'rania
za~ospodarowania prLestrzenne~o Gminy Słupia Konecka
ewidencyjnego ;\lnin, Czen,'ona \"ola i Pijanów , tre.\~ćktórej
protokołu.

Ad pkt 3d

micjscowego planu
", CZęSCI obrębu

stanowi zalqcznik do

E. Szvmkiewicz przcdsta\','iła projekt uchwaly w sprmvie uchwalenia rocznego Programu
Współpracy Gminy Słupia Konccka z organizacjami pozarządowymi oraz innymi
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2020 (tre~~ć H'
zalqczeniu).

Nikt z radnych nic wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwaly \vobec czego
Przewodniczący Rady Gminy po jego odczytaniu poddła go pod glosowanie.

Rada Gminy \v obecności 14 radnych jednomyślnie podj<;ła uchwalę Nr XI\'179/2019 w
sprawie uchwalenia roczncgo Programu \Vspólpracy Gminy Słupia Konccka z
organizacjami pozarLądow~'mi oraz innymi podmiotami prowadl:ącymi dl:ialalność
pożytku publicznego na rok 2020. tre.\~ćktórej stanowi załqcznik do protokołu,

Następnie Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przer\vę w obradach tr\\'ającą w godz. 10.15-
10.35. Po przewf\vie obrady wznowiono, Stan radnych uprawnionych do głosowania po
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przerwie 14 osób.

Ad. pkt 3e

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 11/8/218 Rady Gminy Słupia Konecka "'"

sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Roz\ ••..iązywania Problemów

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2019 rok (tresć \V załączeniu)

przedstav.,riłWójt.

Nikt z radnych nie wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały. Przewodniczący po

jego odczytaniu poddał go pod głosowanie.

Rada Gminy \\' obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła uchn'alę Nr XIV/8012019 w

sprawie 7.mhmy uchwaly Nr 11/8/218 Rady Gmin)" Slupia Konecka \\' sprawie

zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązp,,'ąnia Problemón'

Alkoholowych oraz PrLeciwdzialania Narkomąnii na 2019 rok, trdi: której stanowi

załącznik do protokołu.

Ad. pkt 3f

Projekt uchwały \\' sprawie ustalenia szczegółO\vych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt

w ośrodkach wsparcia. mieszkaniach chronionych. schroniskach dła osób bezdomnych oraz

schroniskach dla osób bezdomnych z usługami opickuńczymi udzielających schronienia

osobom tego pozbawionym \\' tym osobom bezdomnym. które ostatnie miejsce zameldowania

posiadały na terenie Gminy Słupia Konecka (treść lI' załączeniu) przedstawiła Kiervvonik

GOrS E. Bańburska.

Nikt z radnych nie \\11osil uwag do przedstawionego projektu lIch\,,"ały.Przewodniczący Rady

Gminy po jego odczytaniu poddał go pod glosowanie.

Rada Gminy w obecnosci 14 radnych jednomyślnie podjęła uchwalę 1'\r XIV/81/2019 w

sprawie ustalenia szc7.cgólow~"ch zasad ponoszenia odplatności za pobyt w ośrodkach

wsparcia, mieszkaniach chronionych, schroniskach dla osób bezdomnych oraz

schronisk~łch dht osób hczdomnych z uslugarni opiekuńczymi udzielających schronienia

oso horn tego pozhawion)"m w t;ym osobom bezdomnym, którc ostatnie miejsce

zameldowania posiadal)" na terenie Gmin~' Slupia Konecka. trdć której stanowi załącznik

do prolOkołu.
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Ad. pkt 3g

Projekt uchwału w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/167/213 Rady Gminy Słupia z dnia 28
lutego 2013 roku w sprawie ustalenia Regulaminu określającego wysokość stawek i
szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom wynagrodzenia zasadniczego oraz
dodatków: za \••..yslugę lat. motywacyjnego, funkcyjnego. za \l,Iarunki pracy oraz ze stosunku
pracy. szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponad\\ymiarowe i godziny
doraźnych zastępstw, a także wysokość nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego. dodatku
wiejskiego oraz szczegółowe zasady jego przyznawania i wyplacania w 2013 roku (treść \••..
załączeniu) przedstawi! Wójt.

Nikt z radnych nic wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwaly wobec czego
Przewodniczący Rady Gminy po jego OdCZ)1aniupoddał go pod glosowanie.

Rada Gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła uchl-mlę nr XIV/82/2019 w
sprawie zmiany ul'hwał~' Nr XXIV/167/213 Rad~' Gminy Slupia z dnia 28 lutego 2013
roku w sprawie ustalenia Regulaminu okrcślająl'e~o wysokość stawek i szczególowe
warunki prL~'znawania nauczycielom wynagrodzenia zasadniczego oraz dodatków: za
wysługę lat, mot)'l,,"'acyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz ze stosunku pracy,
szczególowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny
doraźn~'ch z3stępsh\', a także wysokość nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego,
dodatku wiejskiego oraz szczególowe zasady jego prL)'znawani:.t i wyplarania w 2013
roku. Ire.{r.,"której stanowi załącznik do niniejszego prolOkołu.

Radna Z. Młynarska opuściła salę obrad pomniejszając tym samym liczbę osób uprawnionych
do głosowania do ł 3 osób.

Ad. pkt 3h

Wójt przedstawił projekt uchwaly \\' sprawie obniżenia ceny skupu ż)1a do ccló\' ....wymiaru
podatku rolnego na 2020 rok (trdć w załączeniu),

Nikt z radnych nie wnosił m••..ag do przedstawionego projektu uchwaly. Przewodniczący Rady
Gminy po jego odczytaniu poddła go pod głosowanie.

Rada Gminy w obecności 13 radnych jednomyślnie podjęła uchwalę Nr XIV/8312019 w
sprawie ohniżenia ccny skupu żyta do celów w.rmiaru podatku rolne~o na 2020 rok, tre.{ć
której stanowi załqcznik do protokołu.
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Ad pkt 3i

Przewodniczacv Rady Gminv odczytał projekt uch\\'ały \••..sprawie okrcślenia stawek podatku
od niemchomości \vraz z ustalonymi na posiedzeniu komisji stawkami podatku.

Nikt z radnych nie \\nosil uwag do przedstawionego projektu uchwaly.

Rada Gminy w obecności 13 radnych jednomyślnie podjęła uchwalę Nr XIV/8-ł/2019 \,:
spran'ic określenia sta\\'ek podatku od nieruchomości. trdć której sIanowi załqcznik do
protokolu.

Ad. pkt 3j

PrLcwodniczącv Rady Gminy odcZ)1ał projekt uch\ ••..aly w sprawie określenia stawek podatku
od środków transporto\vych wraz z ustalonymi na posiedzeniu komisji stawkami podatku.

Nikt z radnych nie \'..nosił uwag do przedstawionego projektu uchwaly.

Rada Gminy w obecności 13 radnych jednomyślnie podjęla uchn'alę ~r XIV/85/2019 w
sprawie określenia stnwek podntku od środków transportow)'ch. trdć której stanowi
załqcznik do protokołu.

Ad. pkt ~

W punkcic dotycząC)ln infonnacji Wójta o pracy między scsJaml Wójt nadmienił. że w

ommvianym okresie m. in.:

zakończono remont dróg pov.'iatowych w trzech miejscowościach.
trwają prace remontowe na drogach gminnych w miejscowości Mnin Błagodać i
Skąpe-I3udzisław.
zakończono remont drogi leśnej \v miejscowości Budzislaw realizowanej we
współpracy z Nadleśnictwem Ruda Maleniccka.
z okazji 1I listopada odbyła się uroczysta patriotyczna msza w kościele w Pilczycy.
brał udziahv spotkaniach w Starostwie, Staropolskim Z\viazku Gmin iMiast.

trwają prace nad przygoto\vanicm przetargu na odbiór odpadów

trwają prace przy budowie oczyszczalni ścieków i pracc projektowc dot. kanalizacji.

poinfonno\vał również. że urzędzie gminy trwa kontrola z Regionalnej Izby

Obrachunkowej.
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Ad pkt 5

W punkcie interpelacje izapytania radnych glos zabrali:

Radny W. Wójcik p)1al czy gmina posiada infonnację na temet prakingu dla cięzarówek.

który podobno powstaje w Rudzie Pilczyckiej.

Radnv W. Szymański podziąkowal za remont drogi Skąpc-Budzisław. Wnioskował również o

dowiezienie kruszywa na pozostały odcinek tej drogi.

Radny S. Guncrka pytał czy zgłoszone zostały do Zarzadu Dróg Powiato\\)'ch pobocza w

Rudzie Pilczyckicj.

Radna T. PuchaIska p)1ala na jakim etapie jest "''Y"daniedecyzji o lokalizacji stacji telefonii

komórkowej w Pilczycy.

Radnv J. Skrobisz p)'1al o budynek po szkole w Mninie, czy będą tam prowadzone jakieś

prace.

Radnv S. Komisarczvk pytał czy wiadomo kiedy będzie odbió folii po sianokiszonkach.

Radna E. Kołodziejczyk pytała o zmianę projektu sieci kanalizacyjnej.

Radnv P. Ziccik pytał czy starostwo planuje dkończyć remont drogi Lopuszno-Przedbórz.

Ad. pkt 6

W odpowiedzi na interpelacje i zap)1ania radnych Wójt odnośnie parkingu w Rudzie
Pilczyckiej. że nic wpłynęła do urzędu gminy żadna oficjalna informacja o budowie takiego
parkingu. W chwili obecnej działka ta została przez \vlaścicicla utwardzona i nic poza tym.
Odnośnic drogi Skąpe-Budzisław \\Jjaśnił, że wykonawca ma dO\l.rieźći utwardzić kruszywo
na tej drodze. Pobocza w Rudzie Pilczyckiej zostały zgłoszone do Zarządu. Dyrektor
zapewnił, że problem zostanie usunięty. Postępowanie w sprawie stacji telefonii komórkowej
uzyskało już dwie POZ}1)'\\l1Copinie od RDOŚ i Sancpidu_ Nie ma jeszcze opinii od Wód
Polskich. Odnośnie budynku w Mninie \\yjaśnił, że przedstawiciele fundacji która dzierżawi
ten budynek 28.II.mają spotkanie w spra\vie możliwości składania \\l1iosków na działania w
ramach usług opiekuJi.czych i zdro\votnych. Po tym spotkaniu wyjaśni się, czy będą tam
prowadzone jakieś pracc. Jeśli nie będzie takiej możliwości umO\va dzierża\\)' budynku nie
zostanie przedłużona. Na odbiór folii po kiszonkach zastal złożony wniosck do WFOŚ.
Czekamy na odzew i wtedy będzie podany tCffilin realizacji lego działania. Odnośnie zmiany
projektu przebiegu nitki kanalizacyjnej w Słupi \V}jaśnił. że pierwszy projektant zakładał. że
nitka b(fdzie przebiegać za budynkami. Ale projekt ten nie został nigdy opracowany bo prace
nie zostały zakończone. Obecnie nowy projektant zakłada przcbicg nitki w obrębie pasa
drogov,'ego i przed budynkami ze względu na koszty realizacji tego zadania. Projektant
uzyskał zgodę od Starostwa na umieszczenie studzienek kanalizacyjnych w chodniku.
Przyłącza do domów są kosztem niekwalifikowanym i tańszą opcją jest przebieg nitki w pasie
drogowym. Na spotkaniu w Starostwie mowa była o dokończeniu drogi Lopuszno~Przedbórz
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i drodze Hucisko Bania. Warunkiem jest dofinansowanie gminy. Ponadto mowa była o drodze
Radoszyce- Wloszczowa. Zaproponowaliśmy aby zgłosić ją do dofinansowania na całym
odcinku. Picr\vszy etap będzie realizowany przez gminę Radoszyce od miejscowości
Radosz)'ce do końca Jakimowic.

Ad. pkt 7
W sprawach różnych glos zabrali:

Radny J. Skrobisz nadmienił. że na sesjach nic pojawia się radny powiatu, mimo \\)'syłanych
zawiadomień.
Sołtvs wsi Radwanów D. Tomska wnioskowała o do\\iezienic kruszywa na drogi polne.
Sołtys wsi Czern'ona Wola M. Kiełbus v.nioskował o dokOllczenie remontu drogi w
Czerwonej Woli.
Wójt nadmienił. że do 2023 roku będzie trwał nabór wniosków o dof. remontów dróg i
będzie się starał do tego czasu dokończyć remonty wszystkich żwirowych dróg na terenie
gmmy.
Sołtys wsi Olszóv.'ka Cz. Pijew.ski p)1ał o możliwość pozbycia się bobrów.
Wójt nadmienił, że jest złożony v:niosek do Ministra Środowiska o pozwolenie na odstrzał
bobrów.

Po wyczerpaniu wszystkich punktów przewidzianych w porządku obrad Przewodniczący
Rady Gminy o godz. 12.40 zamknął posiedzenie XIV sesji Rady Gminy Słupia Konecka.

• •

Protokolant

~l
Anna~~b

Protokół za\\'iera 8 stron.
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